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MUNICIPIUL CÂMPULUNG 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI CÂMPULUNG  

 
 

PROCES-VERBAL 
încheiat astăzi 23 februarie 2021 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local al 

Municipiului Câmpulung, convocată prin Dispoziţia nr. 109 din 19.02.2021 
 
 

La şedinţă participă un număr de 17 consilieri din totalul de 18 consilieri în 
funcţie, fiind absent domnul consilier Țâroiu Ioan – Liviu.   

Ședința se desfășoară în sala mare a primăriei municipiului Câmpulung.   
Președinte de ședință este domnul consilier Ionel STATE.  
Domnul președinte de ședință State I. : Supun la vot ordinea de zi a ședinței :  

1. Proiect de hotărâre cu privire la constatarea încetării de drept, prin demisie, a 
mandatului de consilier local al doamnei Ioana Marcu și vacantarea acestuia; 
Inițiator : Primarul Municipiului Câmpulung 

2. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea studiului de oportunitate privind 
modalitatea de gestiune a serviciului public de întreținere, administrare și 
explotare a piețelor agroalimentare și târgului din municipiul Câmpulung; 
Inițiator : Primarul Municipiului Câmpulung 

Ordinea de zi este aprobată în unanimitate de voturi.  
Punctul 1 

 Se trece la punctul 1 : Proiect de hotărâre cu privire la constatarea încetării de 
drept, prin demisie, a mandatului de consilier local al doamnei Ioana Marcu și 
vacantarea acestuia.  

Nu sunt discuții.  
Domnul președinte de ședință State I. : Supun la vot proiectul de hotărâre cu 

privire la constatarea încetării de drept, prin demisie, a mandatului de consilier local al 
doamnei Ioana Marcu și vacantarea acestuia, acesta fiind aprobat în unanimitate de 
voturi.  

Punctul 2 
Se trece la punctul 2 al ordinii de zi și anume proiectul de hotărâre cu privire la 

aprobarea studiului de oportunitate privind modalitatea de gestiune a serviciului public 
de întreținere, administrare și explotare a piețelor agroalimentare și târgului din 
municipiul Câmpulung.  

Domnul consilier Șain D.D. : Nu mi se pare ok redevența. Dacă putem 31.000 
lei redevență, ne putem trezi ca profitul societății de 40.000 lei să se diminueze cu cei 
31.000 lei și să rămână un profit de 9.000 lei. Părerea mea este că ar trebui să punem 
un procent din cifra de afaceri, din încasări și așa, dar nu mai puțin de 31.000 lei. Eu 
propun 15% și așa să obligăm societatea să fie cât mai performantă. Și poată să 
umblăm și la organigramă. Managerul trebuie să găsească soluție pentru ca 
proprietarului să i se aducă o suma de bani mai mare.  

Doamna primar : Am convenit ca 31.000 lei să propunem minim.  
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Domnul consilier Șain D.D. : Raportul de evaluare este foarte bine întocmit. Dar 
cred că am putea să scoatem mai mult. În anii precedenți vorbim și de alt profit. La 
200.000 lei, este normal să fie redevența mai mică. Mi se pare cam puțin 31.000 lei.  

Domnul viceprimar : Trebuie să luăm în calcul și ce va administra piața. S-au 
luat în calcul și acest aspect.  

Domnul consilier Șain D.D. : Am urmărit activele societății. Eu aș vrea să 
creștem puțin eficiența acestei societăți. 

Domnul consilier Ivan C. : Din scurta perioadă pe care a avut-o societatea în 
forma sa organizatorică, nu a demonstrat niciodată până acuma, în toate raportările și 
prezentările că ar exista alte modalități de creștere a încasărilor. La momentul la care 
piața va fi reorganizată, va fi reabilitată, reconstruită, putem să emitem niște pretenții 
de majorare și eficientizare a acestor venituri. Este bună propunerea, dar condițiile pe 
care le avem noi se nu permite o asemenea formă de creștere. Dacă programul de 
reabilitare se va obține, putem rediscuta redevența.  

Domnul consilier Neculăescu C.M. : Ce se va întâmpla dacă nu vor putea să 
plătească obligațiile financiare această societate ?  

Domnul consilier Șain D.D. : Orice societate comercială plătește taxe și 
impozite, chirii și alte costuri de desfășurare a activității. Dacă nu se poate, dai 
faliment. 

Domnul consilier Țurțulea C. : Domnul Șain are perfectă dreptate, în condiții 
normale de business, adică 31.000 lei plus un procent din cifra de afaceri.trebuie să 
ținem cont că este un an atipic și oricând se poate schimba situația. Nu încerc să țin 
partea ineficienței conducerii de la piață. În funcție de investițiile care se vor face, să 
luăm în calcul stabilirea redevenței și să vedem atunci.   

Domnul consilier Șain D.D. : Ideea era să nu cădem într-o capcană. Profitul a 
fost de 40.000 lei. Dacă punem 31.000 lei s-ar putea să ne diminueze profitul și noi nu 
câștigăm nimic suplimentar. Dacă punem un procent, atunci îl obligăm să fie mai 
eficient. Nu înseamnă că a fost administrat. Poate fi mai bine.     

Nu mai sunt discuții.  
Domnul președinte de ședință State I. : Se supune la vot propunerea domnului 

consilier Șain D.D. : procent de 15% din cifra de afaceri, dar nu mai puțin de 31.000. 
Rezultatul votului este : 4 voturi pentru, 6 voturi abțineri (domnul Ivan C., doamna 
Dumitrescu, doamna Manea, domnul Vlădău, domnul Crețu, domnul Neculăescu) și 7 
voturi împotrivă (domnul Zaharia, domnul Ciobănică, domnul Țurțulea, domnul Hagi, 
doamna Ionescu, domnul Belu, domnul State). 

Domnul președinte de ședință State I. : Supun la vot fiecare articol al proiectului 
de hotărâre. Rezultatul votului :  

- pentru articolul  1: 16 pentru și un vot abținere (domnul Blidaru M.Ș.); 
- pentru articolul  2: 16 pentru și un vot abținere (doamna Manea M.);; 
- pentru articolul  3: unanimitate; 
- pentru articolul  4: unanimitate; 
- pentru articolul  5: unanimitate; 
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- pentru articolul  6: unanimitate; 
- pentru articolul  7: unanimitate; 
- pentru articolul  8: unanimitate. 
Domnul președinte de ședință State I. : Supun la vot proiectul de hotărâre cu 

privire la aprobarea studiului de oportunitate privind modalitatea de gestiune a 
serviciului public de întreținere, administrare și explotare a piețelor agroalimentare și 
târgului din municipiul Câmpulung, acesta fiind aprobat în unanimitate de voturi.  

Nemaifiind alte probleme, se declară şedinţa închisă. 
 Prezentul proces – verbal se completează cu notele scrise luate în timpul 
discuţiilor şi cu înregistrarea video.  
 
 
 

Preşedinte de şedinţă,  
Ionel STATE   

Secretar general, 
Ramona SIMION 

 
 
 

Redactat R.S. 


